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Grundejerforeningen Rådalsgaard II

Grundejerforeningen Rådalsgård II
Referat fra generalforsamling

Onsdag d. 19. august, 2020 kl. 19.30 på Badehotel Søfryd

19 parceller repræsenteret inkl. bestyrelsen

1. Lise Gregersen valgt til dirigent – (der samtidigt konstaterede at generalforsamlingen var
rettidigt indkaldt jf. gældende vedtægter – på trods af corona)

2. Oplæg om Bådelauget v. oldermand for lauget, Lars Fredsted.
Bådebroen har længe trængt til udskiftning og medlemmerne af lauget har udført arbejdet
(ca 400 timer) og har brug for økonomisk støtte – bla til de to manglende opgaver; stativer
til bådene skal laves, samt noget af sandet skal fjernes. Udgift vil udgøre min. 65.000,-
Camilla foreslår at vi gennem Strandudvalget støtter projektet. Bestyrelsen undersøger
sagen.

3. Formandens beretning v. Andreas Horsted Gregersen. Beretningen udsendt sammen med
indkaldelsen.

a. Beretningen godkendt

4. Kassererens forlæggelse af regnskab, samt budget v. kasserer Camilla Krogh Hansen
a. Regnskab godkendt
b. Budget godkendt

5. Valg til bestyrelsen
a. Kasserer Camilla Krogh Hansen er på valg og modtager genvalg

Genvalgt.

6. Indkomne forslag.
a. Kenneth Lange, Humlevej 7 foreslår at bestyrelseshonoraret forhøjes.

 2.000,- pr. person foreslået
 Forslaget godkendt

7. Indsamling af mobilnumre til ”huske-sms” ved fx generalforsamling. Indsamlingen blev
foretaget og Camilla sætter det op

8. Eventuelt
a. Hvad går Strandudvalget ud på? Vi er tre grundejerforeninger der tilsammen ejer

området (se hjemmeside for nærmere placering). Udvalget sørger for vedligehold af
dette område. Kan bestyrelsen undersøge hvem der står for stierne langs fjorden?
Hvem vedligeholder det? Kystdirektoratet er højst sandsynlig ejer.

b. Yderligere kommentar vedr. Bådelauget. Det er ikke påtvunget at vi som
grundejerforening skal betale til broen. Den er allerede betalt. Bådelauget ønsker
økonomisk støtte, men det er kun et ønske

På bestyrelsens vegne,

Kitt Hauerberg Terp


